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Mötesdeltagare:…………10………………….st medlemmar + …………4………………från styrelsen 
  
 
 
§1  Mötets öppnande 
 
§2 Val av två justerare jämte ordförande 
 Att jämte ordförande justera protokollet utses Lillemor Bäckström och Laila Zetterström-
 Östberg 
 
§3 Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkänns  
 
§4 Föregående medlemsmötesprotokoll  
 Protokoll från 2014-06-03 bordläggs. 
 
§5 Intern information 
 Styrelsen 
 101.000 kr på kontot 
 119 medlemmar 
 Redovisning av intäkter hittills för 2014 från 
 Bingolotto, 2.288 kr 
 Sponsorhuset 1.172 kr 

Ullmax: Webbshopen har gett 192 kr. samt att några plagg utgående ur sortimentet har sålts 
på klubben. 

 
 Instruktörer: 
 Vi har många instruktörer, men få som har kurser för närvarande. Alla instruktörer bör ha 
 minst en kurs per år. 
  
 Marknadsföring: 
 Folder på gång och kontakt har tagits med annonsbladet, för att få hjälp att marknadsföra oss 
 t ex med reportage från våra tävlingar. 
 
 HUG: 
 7/9 startar Tina en ny sökkurs. 
 Maria och Malin kommer ha ett möte inom kort för att planera höstens kurser. 
 Det är många anmälningar till valpkurs och allmänlydnad 1 så vi 
 Hoppas vi har instruktörer så det räcker till kurserna. 
 21 augusti fortsätter allmänlydnad Malin och Mona 
 HUG (Maria och Malin) har haft möte den 11/8. 
  Planer för skotträning i höst finns. Malin kollar vidare på det. 

Instruktörsmöte planeras också i höst men datum inte bestämt ännu. 
Kurser som är på gång att starta är: 
a) Sökkurs startar den 26/8 kl. 19.00, instruktör Tina Rokka 
b) Allmänlydnad 1 kurs startar den 27/8 kl. 18.00, instruktör Åsa Bagge 
c) Valpkurs startar den 1/9 kl. 18.00, instruktör Malin Bång 

 En spår kurs kan också starta men instruktör till denna är inte klar än. 
 Kök: 
 Köket fortsätter att planera för Agilitytävlingen 30-31/8 
 Helgen 16-17/8 utfördes en städ och röjdag där köket stod för lunch till 9 deltagare på lördag
 och 3 på söndag. 
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 Agility:    
 Hoforscupen har genomfört sina 3 första tävlingar under juni/juli. Resultaten finns på 
 hemsidan. Datum för den återstående tävlingen är preliminärt satt till  16 september 
 KM i Agility har genomförts med 4 deltagare, samt Agilitymästaren med 5 deltagare. 
 Vid Agilitycontainern har det lagts dit pall efter långsidan där de hinder vi har utomhus ska  
 förvaras. De hinder som finns inne i containern ska bäras in i containern igen efter 
 användande. 
 Arbetet inför tävlingen 30-31 augusti pågår som den gjort under hela sommaren. Fått en sen  
 förfrågan från  distriktet om att arrangera DM men valde att avstå på grund av vår egen 
 officiella tävling. Inget svar än på vart (om) DM kommer vara i år. Lars meddelar att 
 troligen blir DM i Bollnäs 27 september. 
 Ungdom: 
 Sommaragility är avslutad med ca 5 deltagande ungdomar. En önskan om  
 uppföljning till  hösten finns. 
 Anläggning: 

- Tom meddelar att klipparen har strejkat, Per Bergkvist och Mona har fixat den. En rem snart 
av, Mona har beställt en ny. Dags att införskaffa ny klippare? Tom planerar fixa div. grejor 
före  Agility tävlingen. 

 Arbetet inne i containern har pågått under sommaren och pågår ännu. Har man tid över får 
 man gärna åka dit och måla väggen, riva upp det gamla golvet och/eller olja brädor. 
 En ny trapp i slänten är under montering, gräsklipparn trasig igen, Tom och Mona har fixat. 
                        mingelfix genomförd, några få kämpade, 9 st på lördag och 3 tappra på söndagen, endast   
                        klippning, röjning och trimning genomfördes. Förberedelser inför agilitytävlingen pågår. 
 Prov och tävling: 
 Förberedelserna för Agilitytävlingen pågår för fullt, gräsröjar/fixa annat dagar 16,17 augusti. 
 Skänk gärna priser, fråga sponsorer ang. funkis uppmuntran. Meddela Moa. Övriga tävlingar i 
 september är inget planerat för annat än domare och TL+TS. 

Fått förfrågan om sponsring från företaget ZooZoo. Övriga i gruppen och utbildade är 
informerade och åsikter inväntas, Mona jobbar på ett förslag. 

 KM i Lydnad och Appellmästaren. Vinnare och resultat finns på hemsidan.   
 Möte inför appelltävlingen är planerat till den 26/8 kl 18,00. Moa/Mona har fixat 
                        en tävlingssponsor för 2014. Våra kvarstående tävlingar heter nu ZooZoo höstlydnad, 
                        ZooZoo appellklass spår och ZooZoo Lägreklass spår. ZooZoo har skickat priser även till 
                       agilitytävlingen. 2015 års tävlingar i bruks och lydnad inlagda i SBK tävling. Agilitytävlingen 
                        förbereds hela tiden. 

Arbetet med höstens agilitytävling pågår. Kan du ställa upp som funktionär den helgen, 30-31 
augusti, maila hofors.agility@gmail.com. Helgen 16-17 augusti är det röjningsdag på klubben 
inför tävlingen! 
Agilitytävling klass 3x4 äger rum 23-24 maj 2015. 

 Hemsidan 
Löpande uppdateringar. Finns idé/planer om att sortera om den lite och lägga till lite om vad 
vi kan erbjuda som klubb. T ex fina bilder på våra planer, vår utrustning, bibliotekslista osv. 
Tips mottages! Statistik över besökandefrekvensen på vår hemsida. har tagits fram av Moa 
som även skickat den till styrelsen för diskussion. Diskuterades om Face Book kan vara en  

                       konkurrerande informationskälla. Hemsidan har det inte hänt något större på. Sponsorerna är 
                       uppdaterade på startsidan inför höstens tävling. Finns planer på en del ändringar men tiden 
                       har inte funnits ännu. 
                       Måluppföljning: 
                       Ingen rapport 
                       Övrigt: 
                       Behövs en extranyckel till stugan finnas tillgänglig? 
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§6                   Anmälda frågor 
                       a) Ullmax 
                       Omstrukturering på gång. Nytt koncept: fyra olika ”säljväskor” vi skall välja en. Kick off med 
                       Ullmax den 8 september med webbmöte. Vi bör göra något för att bättre marknadsföra 
                       Ullmax, Sponsorhuset och Bingolotto. 

 
§8 Övriga frågor  
 a) Information från Agilitytävling -  lag helgen 30-31 augusti. 
 Från utvärderingsmötet framkom följande: 
 Emma har frågat runt, och enbart fått positiva reaktioner.  
 Bra priser, bra flyt och god stämning. 
  Inför sista klassen hade det behövts ett arbetslag till 
 Informationen innan var bra, men gruppansvarig bör ta ett större ansvar 
 Samlingen på morgonen var bra, men funktionärsansvarig är önskvärt 
 Förslag på att vi bör köpa en egen tidtagning, så vi slipper jaga runt och låna inför 
 tävlingar. De tävlande vill ha digital tidtagning. Framfördes också önskemål om att man 
 borde satsa på bra Agility-utrustning till klubben. 
 En funktionärshandbok, där det beskrivs vilka uppgifter som skall utföras, före och efter 
 tävling, för att det ska bli mer effektivt. Inköp till kök bör planeras bättre.  
 Medlemsmötet diskuterade vikten av att alla funktionärer får information och  
 Framförhållning 
 Bestämda tider skall hållas...... 
 b) Lars informerar från Distriktsmötet. Punkten utgår eftersom Lars inte är närvarande 
 c) Ovako-hälsomässa – dag 1 
 Vi hade en monter med informationsmaterial bl.a. ett bildspel och ett tiotal personer 
 stannade och frågade om vår verksamhet. Lydnadskurser och Agility-kurser var mest 
 efterfrågade. 
 
§9 Mötets avslutande 
 Ordförande avslutar mötet och tackar för visat intressen. 

 


